
Proces – verbal 
încheiat astazi, 27 octombrie 2016, cu ocazia sedintei extraordinare a Consiliului Local 

Sadu 
 

Consilieri prezenti: Neagoe Gheorghe, Dancanet Stelian; Lotrean Ion; Vestemean         
Cosmin-Constantin; Hanea Dumitru; Bunea Maria; Popica Ion; Dragomir Mitruț-Sorin,         
Roman Constantin, Dancanet Dan-Virgil, Vestemean Ionut. 
Primar, contabil 
Participanti: Vestemean Marcel domiciliat în comuna Sadu, str. Talmaciului, nr. 23; 
                    Zeicu Ovidiu – instructor Ansamblu”Valea Sadului” 
      Se citeste ordinea de zi. Se supune la vot. Se aproba cu 11 voturi ”pentru”.  
      Se supune la vot procesul verbal al sedintei anterioare. Se aproba cu 11 voturi ”pentru”.  

Se trece la Proiectul de Hotarare, inițiat de primar, privind rectificarea bugetului de              
venituri și cheltuieli al comunei Sadu pe anul 2016. Doamna contabil dă explicațiile necesare,              
precizând că această rectificare a survenit ca urmare a celor două adrese transmise de către               
AJFP SIBIU: cea prin care se retrage suma de 40.000 lei din TVA pentru salariile profesorilor                
și cea prin care, în conformitate cu prevederile HG 752/2016, s-a alocat suma de 46.000 lei                
pentru refacerea infrastructurii distruse de inundatii. Se prezintă avizul comisiilor: economica           
– ”favorabil”, juridica – ”favorabil”, social – ”favorabil”. 

Se supune la vot proiectul de hotarare in forma in care a fost initiat. Se aproba cu 11                  
voturi ”pentru” 

Se citeste Proiectul de Hotarare, initiat de primar, privind modificarea anexei la HCL              
Sadu nr. 88/2016 privind aprobarea desfășurării manifestării cultural-artistice: “SADULE,         
GRĂDINĂ MÂNDRĂ”.. Domnul primar dă explicațiile necesare si prezinta programul final al            
manifestarii, facand mentiunea ca pot să mai apară următoarele modificari: deschiderea           
spectacolului de către Ansamblul Valea Sadului și prezenta artistilor locali pe scena. Domnul             
consilier Dragomir Mitrut-Sorin propune achizitionarea unui cort in functie de conditiile           
meteorologice din zilele respective; domnul primar precizeaza ca a facut demersuri in acest             
sens, iar in momentul cand va primi oferta va putea face o analiza comparativă și va fi luata                  
o decizie, impreuna cu consilierii locali. Domnul primar da cuvantul domnului instructor al             
Ansamblului de cantec si joc Valea Sadului, pentru a oferi explicatii cu privire la prezenta               
ansamblului la Festivalul Traditiilor. Domnul Zeicu precizeaza ca, avand in vedere ca            
pregatirea este intarziata si ingreunata din cauza lipsei orchestrei la repetitii, spectacolul            
”M-o luat neamtu catana” nu va putea fi pus in scena in cadrul Festivalului Traditiilor,               
propunand ca acest spectacol sa fie pus in scena in data de 18.12.2016, iar la aceasta                
manifestare ansamblul va sustine doar un program de dansuri in deschiderea festivalului. De             
asemenea domnul primar subliniaza necesitatea identificarii unei forme de parteneriat pentru           
susținerea acestor activități – parteneriat cultural; domnii consilieri sunt de acord cu alocarea             
banilor. Se supune la vot proiectul de hotărâre. Se prezintă avizul comisiilor: economica –              
”favorabil”, juridica – ”favorabil”, social – ”favorabil”. Se aproba cu 11 voturi ”pentru. 

Se trece la Proiectul de hotărâre, iniţiat de primar, privind aprobarea taxei speciale de               
salubrizare în comuna Sadu, pe anul 2016 pentru agenții economici și instituțiile publice.             
Domnul primar da explicatiile necesare si subliniaza importanta constientizarii populatiei cu           
privire la colectarea selectivă a deseurilor. 
Se prezintă avizul comisiilor: economica – ”favorabil”, juridica – ”favorabil”, social –            
”favorabil”. Se supune la vot. Se aprobă cu 11 voturi ”pentru”. 

Se citeste Proiectul de hotărâre, iniţiat de primar, privind acordarea unor ajutoare             
sociale comunitare susţinute din bugetul local al comunei Sadu pentru acoperirea           
cheltuielilor unor preşcolari care frecventează grădiniţa cu program prelungit şi se află în             
situaţii vulnerabile. Se dau explicatiile necesare. Se prezintă avizul comisiilor: economica –            



”favorabil”, juridica – ”favorabil”, social – ”favorabil”. Se supune la vot. Se aprobă cu 11 voturi                
”pentru”. 
- Domnul primar face informare cu privire la sistarea lucrarilor pe strada Viilor, precizand ca               
vechea retea este la adancime foarte mica si nu poate fi facuta decopertarea iar racordul noii                
retele cu magistrala se poate face numai dupa efectuarea probelor si dupa efectuarea             
tuturor verificarilor si  predarii catre E.On Gaz. 
- Domnul primar face informare cu privire la concursul organizat pentru ocuparea postului             
de director la Scoala Gimnaziala Samuil Micu, care s-a desfasurat la Inspectoratul Scolar, in              
comisia de concurs participand domnul consilier Neagoe Gheorghe si doamna secretar al            
Comunei Lotrean Delia. Domnul consilier Neagoe Gheorghe dă explicatiile necesare,          
precizand ca la consurs s-au prezentat doi candidați, iar domnul Perju Ioan a obtinut              
punctajul cel mai mare. 
- Domnul consilier Dragomir Mitrut Sorin solicita informatii cu privire la situatia clasei             
pregatitoare; domnul consilier Neagoe Gheorghe da explicatiile necesare. 
- domnul primar informeaza asupra finalizarii situatiei pasunlor, a strategiei de dezvoltare            
pentru perioada 2014-2020 si asupra costurilor ridicate ale spectacolului care se va organiza             
in data de 18.120.2016. 
- Doamna consilier Bunea Maria solicita o mai buna colaborare intre consilierii locali, in              
vederea initierii unor proiecte de hotarare in folosul comunitatii; de asemenea doamna            
consilier aduce in discutie proiectul cu privire la constructia gradinitei; domnul primar            
precizeaza ca singura problema este identificarea terenului pe care urmeaza sa fie edificata             
constructia. 
Doamna consilier propune, de asemenea, tranformarea morii comunale intr-un obiectiv          
turistic; domnul primar precizeaza ca exista o intelegere cu Muzeul ASTRA, in vederea             
restaurarii ei.  
- Domnul primar aduce in discutie problema podului din zona centrala. Lucrarile la acest              
obiectiv au fost oprite datorita sesizarilor facute de catre domnul Marcu Dumitru, iar pentru              
reluarea lor, in exercitiul financiar 2017, este necesara, conform discutiilor purtate de domnul             
primar cu presedinta Consiliului Judetean Sibiu, de o nota de fundamentare semnata de             
catre o parte din cetatenii Comunei Sadu. Domnii consilieri isi exprima acordul cu privire la               
acest lucru. Domnul consilier Roman Constantin solicita informatii cu privire la proiectul            
podului; domnul primar da explicatiile necesare. 
De asemenea domnul primar informeaza cu privire la lucrarile care au loc pe cursul raului               
Sadu.  
- Domnul consilier Dragomir Mitrut-Sorin solicita informatii suplimentare cu privire la parcul            
din zona centrala, de pe locul unde se afla biserica de lemn; domnul primar precizeaza ca                
acest obiectiv va fi bugetat in anul 2017. 
- Domnul consiler Roman Constantin propune identificarea unui teren pentru amenajarea           
unui nou cimitir; domnul primar precizeaza ca cimitirul este prevazut a fi amenajat pe Calea               
Tarinii  si va fi inclus in Planul Urbanistic General. 
- Doamna consilier Bunea Maria aduce in discutie problema legata de circulatia animalelor si              
propune construirea unui saivan in Curatele, unde sa fie adapostite animalele pe tot timpul              
anului 
- Domnul Vestemean Marcel solicita Consiliului Local acordul pentru efectuarea unor lucrari            
pe pasunatul comunal si diminuarea chiriei datorate de catre Asociatia Crescatorilor de            
Bovine si Ovine Valea -Sadului, Sibiu cu contravaloarea acestora; consilierii isi exprima            
acordul; domnul Vestemean solicita exprimarea acordului in scris; domnii consilieri propun           
efectuarea lucrarilor si convocarea comisiei pastorale/agricole pentru receptia lor; de          
asemenea se precizeaza ca va fi adoptată o hotarare prin care se va aproba diminuarea               
chiriei datorate de catre asociatie cu contravaloarea lucrarilor executate. 
De asemena domnul Vestemean Marcel solicita informatii cu privire la aprobarea unei            



platforme pentru gunoi, domnul primar da explicatiile necesare, precizand ca acest lucru nu             
se poate realiza deoarece este necesara disponibilitatea a 350 de exploatatii care sa             
depoziteze tot gunoiul acolo.  
         Sedinta se declara incheiata. 

Preşedinte de şedinţă,                                          Secretar,  
Bunea Maria                                                             Lotrean Delia-Iulia 

 
 

 
 


